
 
 
 
 
 REPUBLIKA HRVATSKA 

SREDNJA STRUKOVNA ŠKOLA 
 

KLASA: 007-04/22-02/01 

URBROJ: 21481-356-04/01-22-14 

Makarska, 07. prosinca  2022. god. 

Z  A  P  I  S  N  I  K 

OSME SJEDNICE ŠKOLSKOG ODBORA 

 

Vrijeme održavanja 06. prosinca 2022. g. u 17,00 sati 

Mjesto: učionica br. 17 (kabinet informatike) 

Prisutni članovi ŠO: Mario Puharić, Darko Lendić, Katarina Vidak Ćudina i Željko Matić.  

Odsutni: Hloverka Novak Srzić, Gordan Nadeždin i Marin Bašić 

Ostali prisutni: Momir Sumić, ravnatelj i Tomo Doko, tajnik.  

Sastanak je otvorio predsjednik Mario Puharić, predsjednik. 

 

Predložen je usvajanje dnevnog reda koji je dostavljen s pozivom što je i prihvaćeno. 

         DNEVNI RED: 

1. Usvajanje zapisnika sedme sjednice 

2. Usvajanje GPP-a za odrasle za šk. god. 2022./23. 

3. Plan proračuna za 2023. s projekcijom za 2024. i 2025. godinu 

4. Zahtjev ravnatelja za prethodnu suglasnost 

5. Odluka o cijeni izrade duplikata školskih svjedodžbi 

6. Odluka o cijeni upisa i cijeni obrazovanja u postupku obrazovanja odraslih i visini 

nadoknade koja pripada sudionicima 

7. Razno 

Ad1) Predsjedatelj je pozvao članove da iznesu primjedbe i ispravke zapisnika sedme sjednice, a 

kako nije bilo prijava stavio je zapisnik na usvajanje. 

Usvojen je jednoglasno zapisnik šeste sjednice. 

Ad2) Godišnji plan i program rada za obrazovanje odraslih u šk. god. 2022./23. je obrazložio 

voditelj obrazovanja odraslih Mario Puharić. U izlaganju je kratko članove Odbora upoznao sa 

sadržajem GPP-a uz konstataciju da je svake godine sve manje interesa za taj vid obrazovanja. 

Pozvao je prisutne na raspravu o predloženom dokumentu, a kako nije bilo prijava stavio je isti 

na usvajanje. 

GPP za odrasle je jednoglasno usvojen. 

Ad3) Zbog izostanka voditeljice računovodstva koja je na bolovanju financijski plan za 2023. s 

projekcijama za 2024. i 2025. godinu je obrazložio ravnatelj. Iznio je konstataciju s kojom su se i 

ostali složili da školama preostaje pri ovakvom planiranju samo uvažiti porast odobren od strane 

osnivača i prihvatiti plan, što je jednoglasno i učinjeno. 

AD4) Zahtjev ravnatelja za prethodnom suglasnošću Školskog odbora se odnosio na jedan 

zahtjev za raskidanje radnog odnosa i dva za zasnivanje. 

Gospođa Snježana Brbić, prof. engleskog jezika je uslijed ispunjavanja uvjeta za punu starosnu 

mirovinu podnijela zahtjev ravnatelju za sporazumni raskid radnog odnosa sa 31. prosincem 

20222. godine. 

Na zahtjev ravnatelja Školski odbor je dao prethodnu suglasnost za sporazumni raskid radnog 

odnosa prema traženju ravnatelja. 

Ravnatelj je potom obrazložio i zahtjev za zasnivanje radnog odnosa nakon provedenog natječaja 

i to: 

- nastavnik elektrotehničkih predmeta za 1/2 radnog vremena na neodređeno vrijeme - Čedomil 

Šimić 

- nastavnik matematike za 2 nastavna sata do 31. 08. 2023. - Tina Tračuki 



Školkski odbor je za oba zahtjeva ravnatelja dao jednoglasnu suglasnost. 

AD6)  Tajnik škole je kratko informirao članove Odbora o potrebi promjene cijene izrade 

duplikata školski svjedodžbi a vezano za uvođenje €ura kao valute u Republici Hrvatskoj i 

iskazivanje cijena u toj valuti. 

Školski odbor je jednoglasno usvojio predloženu Odluku o cijeni izrade duplikata školskih 

svjedodžbi. 

AD7)  Kako i u prethodnoj točci tajnik je obrazložio razlog donošenja nove Odluka o cijeni 

upisa i cijeni obrazovanja u postupku obrazovanja odraslih i visini nadoknade koja pripada 

sudionicima. 

Školski odbor je predloženi dokument usvojio jednoglasno. 

AD8)   Kako nije bilo prijedloga za raspravu po točkom razno predsjedatelj je zaključio 

sastanak. 

 

Sastanka je završen  u 17,45 sati. 

 

Zapisnik sastavio:      Predsjednik Školskog odbora: 

 

Tomo Doko              Mario Puharić 

 

 

 

 


